

Bestyrelsesmøde den 23. april kl.17.15

Deltagere: Vita, Jörn, Henrik og Sussanne

1. Rotter

- Pga rotter i afdelingen, er der blevet delt løbesedler rundt til alle beboere, hvori der opfordres til at fodre fugle på en hensigtsmæssig måde. Der er opsat rottefælder med gift flere steder, hvilket har været med god effekt, da giften er spist. Rottefælderne bliver jævnlige tilset.

2. Sommerfest

- Der er sendt invitation rundt til alle beboere i afdelingen, m.h.t en sommerfest den 14. juni kl. 18.00.

3. Planskilt over Kløverlykke

- Det er vanskeligt for hjemmeplejen, udrykningskøretøjer og andre, at finde de korrekte husnumre i afdelingen. Det skal tages op på afdelingsmøde, hvorvidt der skal opsættes et skilt med en plantegning over afdeling 131.

4. Da vi har fået en affaldscontainer mere på hustanden, skal der findes en løsning, så disse kan afskærmes.

- Der aftales at punktet tages med på afdelingsmøde i september møde. Der skal afsættes penge på budgettet til denne post.

5. Ekstra container til haveaffald.

- Vi afventer 2018 for at se om der reelt er et behov for flere containere.

6. Afdelingsmøde

- Der afholdes afdelingsmøde den 18. september i fælleshuset. Nærmere info følger, med tilmelding og dagsorden.

7. Fælles postkasse

- Der er opsat en postkasse på det gamle fyrrum, hvori der er et dannebrogflag. Nøglen fra boligerne passer til postkassen. Vi mangler dog vores vimpel. Bestyrelsen kontakter Sjøbo vedr. dette.

8. Evt:

- Fremadrettet lægges referater på hjemmesiden og der hænges et eksemplar op på informationstavlen.
- Græsplænen bliver stadig ikke vedligeholdt mellem nr. 46 og nummer 50. Sjøbo kontaktes.

Ref.: Sussanne